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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 18. 

 

2024.gada 25.septembris 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Ineta Romanovska. 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs.  

Pašvaldības darbinieki –  

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, Izglītības kvalitātes procesu vadītāja 

Ilze Lisovska, Galvenā speciāliste izglītības jautājumos. 

Ķekavas vidusskolas direktore Sandra Pugovka. 

PII “Avotiņš” vadītājas p.i. Kristīne Tomsone. 

 

 

Darba kārtība 

1. Par pirmsskolas izglītības iestādes “Vāverīte” telpu izmantošanas maksas apstiprināšanu;  

2. Par pirmsskolas izglītības iestādes “Zvaigznīte” telpu nomas maksas apstiprināšanu;  

3. Par PII "Avotiņš" attīstības plāna no 2024./2025. līdz 2027./2028. mācību gadam 

saskaņošanu;  

4. Par Baldones Mākslas skolas attīstības plāna no 2024./2025. līdz 2027./2028. mācību gadam 

saskaņošanu;  

5. Par PII "Zvaigznīte" attīstības plāna no 2024./2025. līdz 2026./2027. mācību gadam 

saskaņošanu;  

6. Par saistošo noteikumu “Ķekavas novada sabiedrības integrācijas, izglītošanas, aktīva 

dzīvesveida un kultūras iniciatīvu projektu konkursa nolikums” apstiprināšanu;  

7. KOMITEJAS ATZINUMS - Par apliecinājuma parakstīšanu sadarbībai 4.2.2.3. pasākuma 

ietvaros noteikto aktivitāšu īstenošanā;  

8. INFORMATĪVS - Informācija par telpām mācību procesam Ķekavas vidusskolai.  

 

 

Sēdes norisi fiksē audio ierakstā. 
 

Ineta Romanovska atklāj komitejas sēdi. 
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Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Ineta Romanovska. Viņa piedāvā papildināt darba kārtību ar vienu 

papildus jautājumu un izskatīt to kā trešo, par ko arī iesniegusi priekšlikumu. Tālāk viņa sniedz 

skaidrojumu par iemesliem, kāpēc viņa piedāvā grozīt darba kārtību. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas - 

“Pievienot darba kārtībai jautājumu: “Par pirmsskolas izglītības iestādes “Zvaigznīte” 

telpu nomas maksas apstiprināšanu” un izskatīt kā trešo jautājumu darba kārtībā”, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Priekšlikums atbalstīts, darba kārtību sakārto atbilstoši tam un sēdes vadītāja aicina apstiprināt 

koriģēto sēdes darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 25.septembra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

 

1. Par pirmsskolas izglītības iestādes “Vāverīte” telpu izmantošanas maksas 

apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:02:43) 

Romanovska norāda uz tehnisku kļūdu lēmuma projektā, Zvaigzne piekrīt, ka kļūdai ir tehnisks 

raksturs un to var labot bez priekšlikuma. 

Par jautājumu ziņo Linda Zaķe – pamatojoties uz pirmsskolas izglītības iestādes “Vāverīte” 

vadītājas iesniegumu, sagatavots lēmuma projekts par telpu izmantošanas maksas apstiprināšanu, 

aprēķins sagatavots atbilstoši metodikai.  

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Ceļmalnieks, Linda Zaķe. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

 

 

 



 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par pirmsskolas izglītības iestādes “Vāverīte” telpu izmantošanas maksas 

apstiprināšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

 

2. Par pirmsskolas izglītības iestādes “Zvaigznīte” telpu nomas maksas 

apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:06:50) 

Par jautājumu ziņo Ilze Lisovska – šis ir līdzīgs jautājums, tikai šajā gadījumā iesniegums saņemts 

jau pēc sēdes darba kārtības izsludināšanas, tāpēc Lisovska saka paldies komitejai par jautājuma 

iekļaušanu sēdes darba kārtībā. Arī šie maksas aprēķini sagatavoti atbilstoši metodikai, un maksa 

tiks piemērota trim telpām – sporta zāle, aktu zāle un pagraba telpas. 

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Ceļmalnieks, Kristīne Tomsone. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par pirmsskolas izglītības iestādes “Zvaigznīte” telpu nomas maksas apstiprināšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

3. Par PII "Avotiņš" attīstības plāna no 2024./2025. līdz 2027./2028. mācību gadam 

saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:10:45) 

Par jautājumu ziņo Ilze Lisovska – saņemts iestādes vadītājas iesniegums ar lūgumu saskaņot 

attīstības plānu četriem gadiem, kas sagatavots atbilstoši Ministru kabineta noteikumiem. Plānā 

iekļauti stratēģiskie mērķi, uzdevumi, attīstības prioritātes un sasniedzamie rezultāti, tas atbilst 

normatīvo aktu prasībām un plāns pievienots lēmuma projekta pielikumā. 



 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par PII "Avotiņš" attīstības plāna no 2024./2025. līdz 2027./2028. mācību gadam 

saskaņošanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

 

 

 

4. Par Baldones Mākslas skolas attīstības plāna no 2024./2025. līdz 2027./2028. 

mācību gadam saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:14:00) 

Par jautājumu ziņo Ilze Lisovska – šī ir profesionālās ievirzes mācību iestāde, kurai visām tām 

pašām prasībām, kas ir vispārizglītojošām iestādēm, ir papildus prasības, un plānā jānorāda 

komunikācijas kanāli un metodes ar potenciālajiem izglītojamajiem un citām institūcijām, kā arī 

sadarbības virzieni. Plāns sagatavots četriem gadiem, atbilstoši Ministru kabineta prasībām. 

Romanovska secina, ka šajā plānā iekļautas tikai minimālās prasības, bet skolas direktors nav 

pieslēdzies, tāpēc nebūs iespējams viņam uzdot jautājumus.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par Baldones Mākslas skolas attīstības plāna no 2024./2025. līdz 2027./2028. mācību 

gadam saskaņošanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

 

 

 



 

 

5. Par PII "Zvaigznīte" attīstības plāna no 2024./2025. līdz 2026./2027. mācību gadam 

saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:15:53) 

Par jautājumu ziņo Ilze Lisovska – šis plāns izstrādāts trim gadiem, kas ir minimālais termiņš, 

kuram plāns izstrādājams, tomēr tā ir iestādes vadītāja izvēle. Sagatavotais attīstības plāns atbilst 

normatīvo aktu prasībām, bet šajā plānā jūtams vadītājas sirsnīgais ieguldījums un viņa saka par 

to paldies. 

Romanovska piekrīt, ka šis plāns ir ļoti labs, ar visiem kritērijiem un rezultatīvajiem rādītājiem un 

redzams, ka šajā plānā ieguldīts liels darbs. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par PII "Zvaigznīte" attīstības plāna no 2024./2025. līdz 2026./2027. mācību gadam 

saskaņošanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

 

 

 

 

 

6. Par saistošo noteikumu “Ķekavas novada sabiedrības integrācijas, izglītošanas, 

aktīva dzīvesveida un kultūras iniciatīvu projektu konkursa nolikums” 

apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:18:00) 

Par jautājumu ziņo Iveta Skodžus – izstrādāts saistošo noteikumu projekts. 2022.gada martā dome 

apstiprināja noteikumus par pašvaldības līdzfinansējumu šādos projektos, tomēr, saskaņā ar 

jaunā Pašvaldību likuma normām, pašvaldībai šādos gadījumos jāizdod saistošie noteikumi, kas 

arī sagatavoti. Saskaņā ar noteikumiem pieteikumus konkursam var iesniegt biedrības, 

nodibinājumi un reliģiskās organizācijas, kuru juridiskā adrese reģistrēta Ķekavas novada 

administratīvajā teritorijā. Tālāk viņa skaidro par būtiskākajiem aspektiem saistošajos 

noteikumos, par vērtēšanas kritērijiem, vērtēšanas komisijas sastāvu un par statistikajiem 

rādītājiem saistībā ar šiem konkursiem citos gados. Skodžus informē, ka saistošie noteikumi bija 

nodoti sabiedriskajai apspriešanai no šā gada 17.jūnija līdz 1.jūlijam ieskaitot, bet priekšlikumi 

un viedokļi nav saņemti. Saistošajiem noteikumiem ir saņemts saskaņojums no Finanšu 

ministrijas, bet Viedās administrācijas un reģionālās attīstības ministrijai saistošie noteikumi nav 

jāsaskaņo. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ineta Romanovska, Iveta Skodžus, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule. 



 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par saistošo noteikumu “Ķekavas novada sabiedrības integrācijas, izglītošanas, aktīva 

dzīvesveida un kultūras iniciatīvu projektu konkursa nolikums” apstiprināšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 

 

 

 

 

 

7. Par apliecinājuma parakstīšanu sadarbībai 4.2.2.3. pasākuma ietvaros noteikto 

aktivitāšu īstenošanā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:30:16) 

Ineta Romanovska paskaidro par kādu projektu ir šis jautājums. 

Par jautājumu ziņo Ilze Lisovska – šis ir Valsts izglītības satura centra iniciēts projekts, kuram 

paredzēti aptuveni 49 miljoni euro un to realizēt paredzēts līdz 2029.gada 31.augustam. Projekta 

ietvaros paredzētas četras daļas. Viens ir metodiķu tīkls pašvaldībās, kas ir metodiķi izglītības 

pārvaldē. Uz mūsu novada aptuveni 564 pedagogiem paredzētas 2.42 slodzes, kas dotu 

finansējumu aptuveni 6000 mēnesī. Slodzes paredzētas uz pedagogu skaitu pašvaldībā un šie 

cipari ir tikai aptuvenie, jo šī informācija tiks precizēta. Nākamā daļa ir profesionālās pilnveides 

pasākumi pedagogiem, kas arī paredzēts proporcionāli profesionālo pedagogu skaitam. Tās ir 

dažādas supervīzijas, kursi, semināri, praktikumi. Nākamais pasākums ir metodiskie materiāli, 

pagaidām sākts gatavot latviešu valodas un matemātikas materiālus, kas būs pieejami, bet būs arī 

citu mācību materiāli. Nākamā sadaļa ir atbalsts izcilībai, kas ietver skolēnu zinātniski pētniecisko 

darbu, olimpiādes, valsts pārbaudījumu sistēmu, nometnes talantīgajiem skolēniem, pilnveidotas 

valsts uzturētās digitālās sistēmas. Plānots darbu uzsākt ar nākamo mācību gadu 2025.gada 

1.septembri, bet līgumu slēgšanu ar pašvaldībām paredzēts uzsākt 2025.gada janvārī. Lisovska 

paskaidro, ka viņiem nepieciešams pilnvarojums parakstīt apliecinājumu par iesaistīšanos šajā 

projektā, un viņa piedāvā pilnvarot izpilddirektori, kas būtu vienkāršāk, nekā domes 

priekšsēdētāju, bet tālāk jau līguma slēgšanai vajadzēs domes lēmumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ineta Romanovska, Jānis Zvaigzne, Andris Ceļmalnieks, Ilze Lisovska. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas - 

Komitejas atzinums - izpilddirektorei parakstīt apliecinājumu par gatavību piedalīties 

projekta " Pedagogu profesionālā atbalsta sistēmas izveide” darbību īstenošanā, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 

 

8. Informācija par telpām mācību procesam Ķekavas vidusskolai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:39:35) 

Par jautājumu ziņo Ilze Lisovska – viņa prezentē materiālu par mācību procesa nodrošināšanu ar 

telpām Ķekavas vidusskolai. Bērnu skaits nemitīgi aug, kas rada problēmas ar telpām un tas 

ierobežo uzņemamo skolēnu skaitu. Ķekavas vidusskola jau šobrīd izmanto vecās skoliņas telpas. 

Ziņojumu papildina Ķekavas vidusskolas direktore Sandra Pugovka. 

Jautājumu sadaļā piedalās Dace Cīrule, Sandra Pugovka, Andris Ceļmalnieks, Linda Zaķe, Ineta 

Romanovska, Ilze Lisovska. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas - 

Sarkanās skoliņas noslodzes koordināciju nodot Izglītības, kultūras un sporta pārvaldei, lai 

var nodrošināt mācību procesu Ķekavas vidusskolai, pedagoģiski medicīniskais komisijai 

un, iespēju robežās, citiem izglītības procesiem, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Sēdi slēdz plkst.15:11 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)  Ineta Romanovska 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)  Vija Milbrete 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 


